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Poštovani gospodine predsjedniče,

podržavajući mjere vraćanja izgubljenog povjerenja u hrvatski klupski nogomet koji se prema 

mišljenju mnogih opasno približio rubu regularnosti, najljubaznije molimo da cjelokupnoj javnosti 

ponudite svoj vlastiti, odnosno stav Saveza, oko posljednjih događanja koji grubo, sa svim svojim 

negativnim posljedicama, zadiru u ono za što se i sami borite.

Nakon onakvih kardinalnih sudačkih grešaka poput subotnje na Kantridi, koje izravno utječu na 

rezultate utakmica, a time i regularnost natjecanja, posjetu na tribinama, te općenito imidž 

hrvatskog nam nogometa, očekivanja prvih idućih poteza su usmjerena upravo na našu krovnu 

nogometnu organizaciju koja bi trebala odgovorne sankcionirati i beskompromisno stati u obranu 

onih kojima je nanesena velika šteta. Očekujemo da ćete javnost svojim stavom i poduzetim 

akcijama zadržati na stadionima te im osigurati da onakve scene koje nisu ni u duhu fair-playa za 

kojeg se svi zalažemo, iza svakog odigranog kola ne zauzimaju glavne novinske stupce gotovo svih 

medija, a video-prilozi tih kardinalnih pogrešaka (koji su toliko apsurdni da mogu biti čak i šaljivi za 

one koji ne snose izravne posljedice) prestanu kružiti elektronskim medijima i izvan granica naše 

države i time izazivati podsmijeh i nevjericu prema domaćem nam nogometnom natjecanju.

Pozivam Vas stoga da se kao prvi čovjek HNS-a, hrvatske krovne nogometne organizacije, svojim 

osobnim i autoritetom funkcije koju obnašate, zauzmete za otklanjanje anomalija kojih je 

cjelokupna javnost svjedok, te utječete na odstranjivanje onih tkiva u nogometu u kojima su očito 

već metastazirale radnje kojima se reže grana na kojoj svi mi, pa i Vi, sjedite.

Ovo je jedinstvena prilika za Vas osobno i kompletno novo vodstvo Saveza da pokažete sveukupnoj 

javnosti da nećete dozvoliti način rada koji se prakticirao prethodnih godina i koji je doveo 

nogometno natjecanje na najniže razine, gdje se danas nalazi.

Ljubazno molimo da se očitujete u povodu najnovijih katastrofalnih sudačkih odluka te izvijestite

javnost i naš klub što namjeravate poduzeti kako bi se ubuduće ovakve grube greške koje izravno 

utječu na rezultat ne bi događale, te kod kojih sportski duh i kvaliteta nogometne izvedbe na kraju 

nisu presudni u ostvarenju sportskog rezultata.

S poštovanjem,

Marin Brbić, predsjednik HNK Hajduk


